



N°18

Parcel & Mail Automation News

WWW.SOLYSTIC.COM

**Portugal : Profitability and Quality of Service/
Portugal : Profitabilité et Qualité de Service**

*We are proud to send you SO'LIVE, SOLYSTIC's e-newsletter.
Nous avons le plaisir de vous adresser SO'LIVE, la e-letter de SOLYSTIC.*

CTT Correios chooses SOLYSTIC to modernize its equipment and systems

Francisco de Lacerda, President of the Executive Committee of CTT Correios and Pierre IGOU, Chairman and CEO of SOLYSTIC, signed two major contracts at the end of December to reinforce the automation of the process and increase the efficiency of mail processing for CTT Correios.

These contracts are part of CTT Correios' strategic plan, 'Transformation 2018-2020', which focuses on optimizing profitability, improving quality of service and working conditions. These include the supply of 5 XMS™ new generation, sorting and sequencing machines for letters and flats, 32 CAMS - Computer Aided Manual Sorting - assistance workstations to manual sorting, and an update of the information system of the Lisbon and Maia sorting centers.

This signature is also the result of a constant trust of the Portuguese client in SOLYSTIC since 1978.

With this contract, 70 XMS™ machines are now deployed or being delivered to 9 European countries.



CTT Correios choisit SOLYSTIC pour moderniser son parc d'équipements et systèmes

Francisco de Lacerda, Président de la Commission Exécutive de CTT Correios et Pierre IGOU, Président-directeur général de SOLYSTIC, ont signé fin décembre deux contrats majeurs permettant de renforcer l'automatisation du process et d'augmenter l'efficacité du traitement du courrier de CTT Correios.

Ces contrats s'inscrivent dans le cadre du plan stratégique de CTT Correios, 'transformation 2018-2020', axé sur l'optimisation de la rentabilité, le renforcement de la qualité de service et l'amélioration des conditions de travail. Ils portent notamment sur la fourniture de 5 XMS™ de deuxième génération, machines de tri et de sequencing des lettres et des grands formats, 32 CAMS - Computer Aided Manual Sorting - stations d'assistance au tri manuel, et une mise à jour du système d'information des centres de tri de Lisbonne et Maia.

Cette signature est aussi le fruit d'une confiance constante du client portugais à SOLYSTIC depuis 1978.

Avec ce contrat, ce sont désormais 70 machines XMS™ qui sont déployées ou en cours de livraison dans 9 pays d'Europe.

